
Svar på spørgsmål vedrørende lokaler på 
Strandmarkens Fritidscenter 
 

 

Spørgsmål 

På Økonomiudvalgets møde den 20. marts 2023 under behandlingen af 

punktet Eventuelt spurgte Helle Adelborg (A) til partilokalet i Strandmarkens 

Fritidscenter, hvor der er gået en renovering i gang og hvad status er? 

 

Svar 

Der er udført skimmelsanering på Strandmarkens Fritidscenter i henhold til 

resultater i rapporten fra Teknologisk Institut.  

 

Der blev konkret fundet vækst af skimmelsvamp under linoleum i 

indgangspartiet ved (A) som blev saneret iht. handlingsplanen. Saneringen 

er udført, hvor det har givet mening for at holde lokalet i brug, og for at 

minimere risiko for spredning af skimmelsvamp til tilstødende rum.  

 

Teknologisk Institut har anbefalet, at der IKKE reetableres med linoleum 

efterfølgende på grund af den opstigende grundfugt fra terrænet. 

Henset til funktionen og brugen af dette rum, udføres der ikke yderligere 

tiltag i lokalet, så arbejdet er nu afsluttet. 

 

Det bemærkes, at det udelukkende var et gennemgangslokale, som blev 

lukket ned for skimmelsanering, mens de øvrige lokaler stadig kunne 

anvendes. Saneringen varede ca. fem arbejdsdage og indebar ikke flytning 

af store mængder af materialer eller inventar.  

 

Kultur og Fritid har været inde over tidsplanen, og har haft dialogen med 

brugerne. Administrationen kan oplyse, at der i det konkrete tilfælde er talt 

med brugerne af lokalerne. Dels ved dialog med fysisk fremmøde samt via 

telefon og mail. Ikke desto mindre skal administrationen beklage, hvis 

gruppe A alligevel har en oplevelse af, at varslingen ikke har været god 

nok. 
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